
 

Yttrande Datum Diarienummer  

Kommunstyrelsens kontor 2024-07-07 KS24/278  

 

Södertälje kommun, 151 89 Södertälje  •  Orgnr: 212000-0159  •  Besöksadress: Nyköpingsvägen 26  •  Kontaktcenter: 08-523 010 00  •  www.sodertalje.se 

Handläggare Till Ert diarienummer 

Johanna Stephan 

Säkerhetsavdelningen 

Säkerhetssamordnare 

08-52302391 

johanna.stephan@sodertalje.se 

Kommunstyrelsen 

Justitiedepartementet 

 

Ju2024/00910 

Yttrande över delbetänkande (SOU2024:27) ”Kamerabevakning i 

offentlig verksamhet – lättnader och utökade möjligheter” 

Södertälje kommun har beretts möjlighet att lämna synpunkter på ovanstående betänkande och vill 

lämna följande yttrande: 

Södertälje kommun ser det som positivt att förslaget innehåller en tydligare reglering av möjligheterna att 

dela personuppgifter som samlas in från kamerabevakning. Men vill samtidigt framhäva vikten av att 

göra kloka avvägningar mellan nyttan i den föreslagna kamerabevakningen och inskränkningarna av den 

personliga integriteten. 

Södertälje kommun instämmer med övriga kommuner som tillfrågats i utredningen, kring behovet av 

avancerad vägledning för att säkerställa att dokumentationskravet och hantering sköts i enligt med 

kameralagen. Detta för kommunerna ska få rätt förutsättningar att följa lagstiftningen och vid tillsyn ha 

gjort rätt vid sin bedömning av behovet och intresseavvägning för kamerabevakning på offentliga platser 

för att undvika sanktionsavgifter. 

Det behövs möjlighet att både få stöd kring bedömningar och analyser kring behov av kamerabevakning 

som kommunerna gör samt att dokumentationen uppfyller de krav IMY idag redan ställer på icke-

tillståndspliktiga kameror i ex. skolor. Det kan handla om stöd kring genomförande av IMY:s 

rekommendationer att genomföra dokumentation av bedömningar och intresseavvägning samt skriftlig 

beskrivning av behovet, utifrån kartläggning av brott eller incidenter på den offentliga platsen. Även kan 

stöd behövas kring förslaget om ett nytt förteckningskrav, så att kommunernas förteckning uppförs 

korrekt samt att utvärdering av kamerorna sker regelbundet.   
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